



DAY OF MOURNING FOR VICTIMS OF WORKPLACE INJURIES ACT	LOI SUR L'INSTITUTION D'UN JOUR DE COMPASSION POUR LES VICTIMES D'ACCIDENTS DU TRAVAIL
RSY 2002, c.51	LRY 2002, ch. 51
<p>Please Note: This document, prepared by the Yukon Legislative Counsel Office, is an unofficial consolidation of this Act and includes any amendments to the Act that are in force and is current to: currency date.</p> <p>For information concerning the date of assent or coming into force of the Act or any amendments, please see the Table of Public Statutes and the Annual Acts.</p> <p>If you find any errors or omissions in this consolidation, please contact:</p> <p style="text-align: center;">Legislative Counsel Office Tel: (867) 667-8405 Email: lco@gov.yk.ca</p>	<p>Veillez noter: ce document préparé par le Bureau des conseillers législatifs du Yukon est une codification administrative de la présente loi, laquelle comporte les modifications à celle-ci qui sont en vigueur au : date en vigueur.</p> <p>Pour l'information concernant la date de sanction ou la date d'entrée en vigueur de la loi, ou certaines de ses modifications, veuillez consulter le tableau des lois d'intérêt public et les lois annuelles.</p> <p>Si vous trouvez des erreurs ou des oublis dans cette codification, veuillez communiquer avec:</p> <p style="text-align: center;">le Bureau des conseillers législatifs Tél: (867) 667-8405 courriel: lco@gov.yk.ca</p>

Whereas all Yukoners remember and pay their respects to the Yukoners who are injured or killed in the course of their employment,

The Commissioner of the Yukon Territory, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly, enacts as follows:

1 April 28 of each year is hereby declared a day of mourning in the Yukon for workers killed or injured in the course of their employment.
S.Y. 2002, c.51, s.1

Attendu que tous les résidents du Yukon se souviennent de leurs compatriotes qui ont été blessés ou tués dans le cadre de leur travail et leur rendent hommage,

le commissaire du territoire du Yukon, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative, édicte :

1 Le 28 avril de chaque année est déclaré au Yukon jour de compassion pour les travailleurs tués ou blessés dans le cadre de leur emploi.
L.Y. 2002, ch. 51, art. 1